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Protokoł Nr  II/2017 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  21 marca  2017 roku 

w sali  Urzędu Stanu Cywilnego  

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 (na wniosek wójta gminy) ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446, poz. 1579). 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 15
00

 do 16
45

. 

Na 15 radnych obecnych było 13 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Spóźnił się radny A. Słysz. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: A. Różański i  A. Wiekierak. 

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy p. W. Sypniewski, Z-ca Wójta p. M. Jończyk,   

Skarbnik Gminy p. B. Nalaskowska oraz dyr. GZK p. L. Dziamski. 

Sołtysi: M. Wędzińska,  Cz. Betyna i St. Mikulski.  

Radni powiatowi: Ż. Kaźmierczak. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych.  

 8. Podjęcie uchwał:    

1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

2)  w sprawie  zmiany WPF, 

3 w sprawie  przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe 

zaopatrzenia w wodę i ścieki, 

4) zmiana uchwały Nr VII/69/10 RG Osielsko z dnia 15.10.2010 r, w sprawie 

rodzajów wyróżnień i wysokości nagród dla zawodników, trenerów i działaczy, 

5) w sprawie zawarcia porozumienia i zabezpieczenia środków na współfinansowanie 

"Niebieska Linia", 

6a) w sprawie odrzucenia stanowiska związku zawodowego dot. zaopiniowania   

uchwały Nr I/9/2017 Rady Gminy Osielsko w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

   6b) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego    

   ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe  na okres od 1.09.2017 

   do 1.08.2019, 

   7) w sprawie określenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie  

   zawodowe nauczycieli,  

   8) w sprawie określenia kryteriów postępowania rekrutacyjnego do publicznego  

   przedszkola  do oddziałów przedszkolnych, 
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  9)w sprawie określenia kryteriów postępowania rekrutacyjnego do klas pierwszych 

szkół podstawowych, 

10) w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielania pomocy dzieciom i młodzieży 

uzdolnionej, 

11)  w sprawie wykupu gruntu, położonego w Niwach, 

12) w sprawie zmiany uchwały Nr V/59/2016 w sprawie sprzedaży nieruchomości, 

13) w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu w Niwach, 

14) ) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie parafii Żołędowo, 

15) w sprawie zwolnienia z obowiązku uzyskania zezwolenia na usunięcie drzew 

i krzewów położonych w pasach drogowych dróg publicznych, 

16)w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobieganiu 

bezdomności, 

17) w sprawie przyjęcia do realizacji "Programu Ograniczenia Niskiej Emisji (PONE),   

18) w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gm. Osielsko. 

 
9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Ad. 3  

Porządek obrad: 

Przewodniczący obrad poinformował, że na wniosek Wójta zostaje wprowadzony  projekt  

uchwały Nr 6a,a projekt Nr 6 będzie projektem Nr 6b. Dodatkowy projekt Nr 6a, nie był 

przedmiotem prac komisji ds. rozwoju gospodarczego, i w związku z tym zostanie ogłoszona 

przerwa podczas, której zapoznamy się z treścią projektu, co wynika z § 39 i §45 Statutu 

Gminy.    

I.Kraszkiewicz wnioskował, aby w ramach obrad sesji przy przedstawianiu projektu Nr 6a 

zapoznamy się z treścią projektu bez ogłaszania przerwy.  

Wniosek radnego  I. Kraszkiewicza został przyjęty przez aklamację.   

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem 

dodatkowego projektu  uchwały. Wynik głosowania był jednogłośny –za. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie-za. 

 
Ad.5.   

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  uchwał 

 -stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

  

Ad. 6.  

Składanie interpelacji: 
  

A. Matusewicz-   

"Otrzymałem uszczegółowienie informacji od pana Andrzeja Przybyła, Inżyniera Miasta Bydgoszcz,  

na temat budowy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Armii Krajowej – Gdańskiej  

– Jeździeckiej – Szosy Gdańskiej, z której wynika, że jest ona w planach ZDMiKP w Bydgoszczy  
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na 2017. Sygnalizacja zostanie zainstalowana na wszystkich ww. ulicach a także na wyjeździe  

z salonu „Opla”, tj. od ulicy Bielskiej. 
Choć inwestycja posiada dokumentację techniczną oraz pozwolenie na budowę, a przede wszystkim 

zabezpieczone środki w budżecie, to jednak – jak podpowiada inżynier Przybyła – jej realizacja 

wymaga „dopilnowania” przez zainteresowanych. Rzecz w tym, że w roku bieżącym zaplanowano 

wyjątkowo dużo inwestycji drogowych w Bydgoszczy, których realizacja może przesuwać na plan 

dalszy budowę sygnalizacji świetlnej na granicy gminy Osielsko. 

 

Jakie kroki zamierza podjąć nasza gmina, aby wpłynąć na jak najszybszą budowę sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu ulic Armii Krajowej – Gdańskiej – Jeździeckiej – Szosy Gdańskiej? 

Chętnie poznam propozycje i stanowiska koleżanek i kolegów radnych w tej sprawie. 

 Jak wiemy z policyjnych statystyk, doniesień medialnych i własnych obserwacji – skrzyżowanie to 

należy do najniebezpieczniejszych w naszym województwie. Choć proponowane rozwiązanie nie jest 

doskonałym, to jednak na pewno wpłynie na poprawę bezpieczeństwa.  

Nie zgadzam się z argumentami, że światła w tym miejscu spowodują, że ciężarówki będą 

ześlizgiwały się na wyjeździe z Bydgoszczy (czyżby tkwienie w korku, który codziennie tworzy się  

w tym miejscu rządziło się innymi prawami fizyki niż postój spowodowany sygnalizacją świetlną?). 

W ostatnich latach codziennie samochody w tym miejscu stoją w coraz dłuższych korkach, także 

zimą, i nie ma problemów z podjazdem. W ekstremalnie trudnych warunkach, jeżeli będzie wymagała 

tego sytuacja – choć śmiem wątpić, by do takiej doszło – sygnalizację można przecież czasowo 

wyłączyć. Jestem przekonany, że zdecydowana większość mieszkańców naszej gminy, korzystających 

z tej właśnie drogi wjazdu/wyjazdu z niecierpliwością oczekuje na bezpieczniejszą organizację ruchu 

w tym miejscu". 

Forma odpowiedzi – pisemna. 

 

Ad. 7. 

 Zapytania do radnych powiatowych: 

 

St. Mikulski -  wnioskował o  równanie  ul. Leszczynowej, odcinka w lesie.  

K. Lewandowski zapytał o prace Zespołu Starostwa opiniującego wnioski o zmianę 

organizacji ruchu. Do dnia dzisiejszego nie ma żadnego stanowiska. Na zmianę organizacji 

ruchu na ul. Chabrowej w Osielsku czekamy juz bardzo długo. Jak wynika z informacji Wójta 

inne instytucje wręcz przyśpieszają swoje działania. Natomiast nie można tego  powiedzieć  

o Starostwie.   

 A. Matusewicz-  na skrzyżowaniu ul. Leśnej z ul. Centralną nadal brak jest lustra. Ponadto na 

skręcie z ul. Orzechowej na ul. Centralna powyłamywane są słupki. W skrajni jezdni jest 

zagłębienie, wyrobione przez samochody, co stwarza zagrożenie  dla wszystkich 

użytkowników drogi. Wnioskował o posprzątanie wszystkich dróg powiatowych, zarówno 

jezdni jaki i chodników. 

Cz. Betyna- na ul. Bydgoskiej przy przystanku zwisa z drzewa konar. 

W tym miejscu obrad przybył radny A. Słysz. Stan radnych 13. 

B. Leszczyński-  wnioskował o ujęcie w planie przebudowy  skrzyżowania ul. Leszczynowej 

z ul. Topolową z uwagi na zawracający autobus miejski linii nr 94. Na poboczach jezdni są 

duże dziury. Ponadto należałoby zmodyfikować geometrię skrzyżowania ul. Bydgoskiej z ul. 

Leszczynową.  

K. Lachowska- wnioskowałam o przejście dla pieszych na ul. Bydgoskiej na wysokości ul. 

Krzyszkowiaka. Komisja Starostwa stwierdziła, że nie może być wykonane tam przejście dla 

pieszych z uwagi, że przy ul. Bydgoskiej przebiega ścieżka rowerowa, a nie chodnik. 

Poprosiła o ponowne przeanalizowanie wykonania przejścia dla pieszych. 
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Ż. Kaźmierczak poinformowała, że wszystkie wnioski złożone na ostatniej sesji RG Osielsko 

zostały przekazane do Starostwa, przez radnego Kozłowskiego. Wnioski z dzisiejszego 

posiedzenia przekażę Staroście. Czyszczenie jezdni i chodników zgłaszamy na bieżąco. 

 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwał:  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Skarbnik gminy przedstawiła zmiany budżetu gminy od ostatnich posiedzeń komisji. 

Wobec braku zapytań, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. Wynik głosowania był jednogłośny- za. 

Uchwała Nr II/19/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko na lata 2017-2025. Uchwała w drodze głosowania została 

przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/20/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  

odprowadzanie ścieków. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/21/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę Nr VII/69/10 z dnia 15 

października 2010 r. w sprawie rodzajów wyróżnień i wysokości nagród dla zawodników, 

trenerów i działaczy. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/22/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia  

i zabezpieczenia środków finansowych dla Województwa Kujawsko-Pomorskiego na pomoc 

finansową w sprawie dotacji celowej na współfinansowanie zadania o nazwie Kujawsko-

Pomorska „Niebieska Linia” Pogotowie dla Ofiar Przemocy w Rodzinie w latach 2017-2020. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/23/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie odrzucenia w całości 

stanowiska związku zawodowego dotyczącego zaopiniowania uchwały nr I/9/2017 Rady 

Gminy w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/24/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą- Prawo 

oświatowe  na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/25/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania ze środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli, określenia specjalności  

i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane oraz ustalenia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli ze środków na doskonalenie 

zawodowe nauczycieli na 2017 rok. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/26/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych przez Gminę Osielsko oraz określenia dokumentów niezbędnych  

do potwierdzenia tych kryteriów. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/27/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 

postępowania rekrutacyjnego do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Osielsko oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/28/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży uzdolnionej w formie 

nagród przyznawanych przez Wójta Gminy Osielsko. 

 Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/29/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie wykupu gruntu, położonego  

w Niwach.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/30/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale  

Nr V/59/2016 Rady Gminy Osielsko z dnia 13 września 2016r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Żołędowie. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/31/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

przechodu i przejazdu przez grunt stanowiący własność Gminy Osielsko, położony w obrębie 

ewidencyjnym Niwy.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/32/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2017 

roku na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. 

I. Kraszkiewicz- pierwotnie komisja miała wątpliwości, co do zakresu drugiego etapu prac 

konserwacyjnych. Jednak, po przedłożeniu przez konserwatora zabytków dotychczas 

wykonanego zakresu prac i po zapoznaniu się z całkowitym kosztorysem, komisja przyjęła 

przedstawiony projekt uchwały.   

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr II/33/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku 

zyskania zezwolenia na usunięcie drzew i krzewów położonych w pasach drogowych dróg 

publicznych. 
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Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/34/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Osielsko 

na  2017 rok. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/35/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 

"Programu Ograniczenia Niskiej Emisji (PONE) na terenie gminy Osielsko" z  poprawkami 

na  stronie 20. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta  następującą ilością głosów: 

      za - 12 

      przeciw - 0 

      wstrzymał się - 1. 

Uchwała Nr II/36/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Osielsko. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr II/37/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 
 

Ad. 10. 

 Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

Wójt interpelacja radnego A. Matusewicza dot. skrzyżowania płożonego w granicach m. 

Bydgoszczy i w związku z tym zostanie przekazana Prezydentowi  m. Bydgoszczy.  

Po zapytaniu przez Przewodniczącego obrad, radny oznajmił, że odpowiedź Wójta 

satysfakcjonuje go.  

 

 Ad. 11 

Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący obrad przypomniał radnym o terminie składania oświadczeń majątkowych, 

który upływa 30 kwietnia br. 

G. Paliwoda-  wnioskował o położenie asfaltu, krótkiego odcinka łączącego ul. Pałacową z ul. 

Płoną, z uwagi na jeżdżący autobus szkolny oraz  wybudowanie oświetlenia ul. Kanarkowej  

i ul. Kukułczej.  

Wójt - na zadania poruszone przez radnego Paliwodę są zaplanowane środki w budżecie. 

Odpowiadając radnemu Lewandowskiemu o przyśpieszenie działań Starostwa Powiatowego, 

to  kila dni temu wpłynął projekt organizacji ruchu na różne ulice, w tym ul. Chabrowa. 

Dyrektor GZK zamówił już znaki.  



8 
 

Dyrektor GZK p. Dziamski poinformował, że w miesiącu kwietniu br. zostanie ogłoszony 

przetarg na wykonanie nakładek asfaltowych. W pierwszej kolejności będzie wykonana ul. 

Chabrowa.   

J. Baumgart- łuki dróg osiedlowych- krawężniki są pozałamywane przez samochody 

ciężarowe, a zwłaszcza przez samochody wywożące odpady komunalne. należałoby  

je  wzmocnić.   

Zwłaszcza w niedzielę na skrzyżowaniu ul. Centralnej z ul. Kwiatową zaparkowane  

są samochody, a jest przy ul. centralnej parking. W początkowej fazie ul. Kwiatowej 

namalowane są znaki poziome - podwójna linia ciągła. Samochody zaparkowane  

są na chodnikach, utrudniają przejazd matce z wózkiem lub osobie niepełnosprawnej. 

Również parkowane są samochody przy biurach osób prowadzących działalność gospodarczą. 

Aby przejechać ulicą należy łamać przepisy, przekraczając podwójną linię ciągłą. Również 

łamane są przepisy przez parkujące samochody na chodniku. Czy w związku z tym można 

byłoby ustawić znak zakaz parkowania na ul. Kwiatowej do ul. Modrakowej, albo rozważyć  

wzmożenie patroli policyjnych.  

Przy boisku szkolnym jest niebezpieczny styk bieżni ze stopniem betonowym z wejściem  

do szkoły. Niebawem rozpoczną się zajęcia na boisku.  

Ponadto przy boisku szkolnym były ławeczki, które zostały przeniesione w inne miejsce, a są 

niezbędne podczas zajęć szkolnych na boisku (siedzą rezerwowi lub osoby niećwiczące). 

p. Jończyk zasygnalizowała, że ławeczki zostały przeniesione po wspólnej rozmowie  

z radnym.  

K. Cichański na nie zbudowane działki wyrzucane są różnorakie śmieci. Referat Ochrony 

Środowiska winien dokonywał cyklicznie kontroli.   

Wójt- referat Ochrony Środowiska prowadzi różne kontrole. Jednak w przypadku zauważenia 

dzikich śmietnisk proszę o kontakt ze wskazaniem miejsca do referatu OŚ.  

B. Polasik -zapytała, czy na terenie gminy Osielsko planowane są stacje rowerowe.  

Wójt -  odpowiedział, że nie. Nie mniej jednak będę rozmawiał z Prezydentem Bydgoszczy. 

A. Matusewicz- zapytał, czy część urządzeń z placu zabaw przy ul. Wierzbowej w Osielsku  

została zdemontowana. Rozważyć możliwość utwardzenia skrajni jezdni ul. Wiatrakowej, aby 

można było zaparkować samochód przed przychodnią.    

Pytanie skierował do dyrektora GZK, czy jest regulamin zagospodarowywania pasów 

drogowych przed posesjami. Należałoby ujednolicić możliwość i sposób ich 

zagospodarowania. 

 Wójt - urządzenia zepsute z placu zabaw zostały zdemontowane. Natomiast parking przed 

przychodnią  zaplanowane jest utwardzenie gruntu. 

St. Mikulski w imieniu LOK "Wataha" zaprosił na drogę krzyżową. która odbędzie się na 

Starym Rynku w najbliższą sobotę o godz. 19.00.  

 

 Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 


